

Tsuen Wan Trade Association Primary School

Instructions for applying for Primary 1 supplementary places for the 2024-2025 school year

A. The following documents must be brought with you when enrolling in our school:

1. A photo of the student
2. A copy of the birth certificate (or a document proving permission to stay in Hong Kong)
3. A copy of Primary One Registration Form
4. Parent's copy of "Application form for Admission to Primary One "(Discretionary Places & Central Allocation)
5. The student's profolio, including the most recent assessment documents such as handbooks, a copy of awards received for sports, art and other activities

(Note: The above documents are for the school's consideration for admission and will not be returned.)

B. Processing date and time:

- June 5-15, 2024
- Monday to Friday (09:00-12:00 and 14:00-16:00);
Saturday (09:00-12:00)

(Note: Our teachers will meet with students on the same day.)

C. The content of the meeting between teachers and students : Interviews and games.

Reservation required before application

School address: Phase 1, Tsing Yi Estate, Tsing Yi, New Territories.

Tel: 2497 7911

Fax: 2495 1133

email: schoolmail@tw taps.edu.hk

荃灣商會學校

申請 2024-2025 學年小一後備學位(叩門位)須知

一. 報讀本校時須帶備下列文件：

1. 學生半身照片(證件相)一張
2. 出生證明書 (或許可在港居留之證明文件) 副本
3. 小一註冊證副本
4. 小一「自行分配學位」及「統一派位」選校表之家長副本
5. 學生的「學習歷程」，內容包括最近期學業文件如手冊及成績表副本、獎項、曾接受之體藝培訓資料等。

(附註：以上文件供校方考慮取錄學生之用，不會發還。)

二. 辦理日期及時間：

- 2024 年 6 月 5 日至 15 日
- 星期一至五 (09:00-12:00 及 14:00 至 16:00)；
星期六 (09:00-12:00)

(附註：本校老師會即時跟學生會面。)

三. 本校老師與學生會面內容：面談及遊戲

敬請預約日期及時間

學校地址：新界青衣青衣邨第一期

電話：2497 7911

傳真：2495 1133

電郵：schoolmail@tw taps.edu.hk